
BGB-D高效包衣机.制粒包衣机

产品名称 BGB-D高效包衣机.制粒包衣机

公司名称 常州市龙文干燥设备有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:BGB
型号:10。15。
适用范围:-

公司地址 天宁区郑陆镇宁河村

联系电话 051988673733 13775279595

产品详情

设备名称：bgb系列高效包衣机

bgb high efficiency coater

 

应用概述：general of applications

bgb系列高效包衣机主要用于制药及食品工业，是片剂、丸剂、

糖果等进行有机薄膜包衣、水溶薄膜包衣、缓、控释性包衣、



滴丸包衣、糖衣包衣及巧克力、糖果包衣的一种高效、节能、

安全、洁净、符合gmp要求的机电一体化的包衣设备。bgb-d series high efficiency coater is mainly used for
tablet, pellet,

candy to carry out organic film coating, water soluble film coating,

slow and control releasing coating, dropping pellet coating,

sugar-coating and chocolate, pharmaceutical and foodstuff industry.

it is electromechanical integration coating equipment and conforms to

 the requirement of gmp.

设备特点：features of equipment

*恒压变量蠕动泵，取消了回油管*触摸屏显示*扩展plc模块，所有参数均在控制面板设置*隔音、隔热，
对机内起到保温作用*全密封、负压状态操作*喷枪（日本岩田）-雾化均匀、喷雾面大，方向可调、喷头
无滴漏、无堵塞.

*促使物料斜拌、翻滚、交换频繁避免碎片，提高成品率* peristaltic pump with constant pressure variable,
eliminate reflux pipe* display with touch screen* expanded plc module, all parameters are set in control panel* sound
and heat insulation, it has temperature insulation effect to inside of machine* operate at seal and negative pressure
state* nozzle(from japan)-uniform atomizing, big area of spraying, adjustable direction, the nozzle has no dropping
leakage and block* promote material to stir aslant and writhe. the exchanging frequency is frequence. therefore it can
raise the rate of finished product.

 

 

 

 

 

 

工艺流程technical flow

 

技术参数: technical data

项目item bgb-5 bgb-40 bgb-80 bgb-150
生产能力(kg/次)capacity 5 40 80 150

滚筒转速（rpm）speedof drum 6-30 6-30 3-15 3-15
主机电机功率（kw)power of main motor 0.75 1.1 1.5 2.2



高效过滤热风机电机功率（kw)power of motor
for high efficiency filtering hot air

0.35 0.55 1.1 1.5

除尘排风机电机功率（kw)power of motor for
dust removing and air exhaust

2.2 3 3 5.5

主机外形尺寸（长x宽x高）(mm)overall
dimensions of main machine

810x710x1410 1000x800x1600 1250x990x1880 1570x1260x2060

所有尺寸仅作参考,视物料情况,本公司拥有变更权利,并不另行通知

本产品的品牌是BGB，型号是10。15。，适用范围是-，产品别名是-，重量是-
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